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OBČINA SEVNICA 

OBČINSKI SVET 

 

Številka: 011-0006/2022 

Datum: 15. 11. 2023 

 

 

Z A P I S N I K 
 

9. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 

ki je potekala v ponedeljek, 23. 10. 2023, ob 15.30 uri, 

v Kulturni dvorani Sevnica 
 

 

Prisotni člani občinskega sveta: 

dr. Bahat Vovk Biljana, 

Groboljšek Božidar,  

Janc Janoš,   

Jazbec Majda,  

Jelančić Ana,  

Juntez Miro,  

Karlovšek Brigita,  

Knez Vincenc,  

Kostrevc Rado,  

Kotar Marko, 

Kukec Janez,  

Lisec Tomaž,  

Ločičnik Marjan,  

Novšak Tanja,  

Orešnik Ivan,  

Petančič Rok,  

Repovž Boštjan,  

mag. Turk Edvard,  

Zupanc Gorazd, 

Žibert Damjan, 

Žnidaršič Jernej,  

Žulič Anita.  

 

Odsotni člani občinskega sveta: Beci Božidar, Korene Gregor, Žičkar Stanislava 
 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 

 

Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
 

Prisotni uslužbenci občinske uprave:  
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• Jerica Lipec, direktorica občinske uprave  

• Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

• mag. Vlasta Marn, vodja Oddelka za finance 

• Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

• Vlasta Kuzmički, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti 

• Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 

• Marja Zidarič, višja svetovalka za pravne zadeve 

• Neža Nemec, višja svetovalka Splošne službe 

 

 

Prisotni poročevalci: 

• ni poročevalcev 

 

 

Prisotni predstavniki medijev: 

Smilja Radi, Posavski obzornik 

Pavel Perc, Dolenjski list  

 

 

Župan odpre 9. redno sejo.  

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 9. redne seje 

 

Ob začetku seje je prisotnih 21 članov sveta. Župan ugotovi, da je občinski svet sklepčen.  

 

Župan predlaga sprejem dnevnega reda, kot je naveden v vabilu, s tem da se 4. točka 

dnevnega reda, Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o pokopališki in 

pogrebni dejavnosti v občini Sevnica, obravnava po skrajšanem postopku. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 9. redne seje, s tem da se 4. točka dnevnega 

reda obravnava po skrajšanem postopku. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 9. redne seje, s tem da se 4. točka 

dnevnega reda obravnava po skrajšanem postopku. 
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Predlagani dnevni red je sledeč: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 9. redne seje občinskega sveta 

2. Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje občinskega sveta z dne 20. 9. 2023 

3. Predlog Odloka o določitvi območja predkupne pravice Občine Sevnica  

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o pokopališki in pogrebni 

dejavnosti v Občini Sevnica  

5. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah in drugih prejemkih 

občinskih funkcionarjev, nagradah zunanjih članov delovnih teles občinskega sveta, 

članov svetov krajevnih skupnosti in članov drugih občinskih organov Občine Sevnica  

6. Predlog sklepa o podelitvi priznanj Občine Sevnica v letu 2023 

7. Vzpostavitev statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena ter ukinitev statusa 

javnega dobra in predlog razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica 

8. Dopolnitev št. 4 Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 

2023 

9. Poročilo participativnega proračuna za leto 2024 

10. Predlog sklepa o ugotovitvi prenehanja članstva in imenovanju novega člana Odbora 

za finance in proračun Občine Sevnica 

11. Predlog sklepa o imenovanju predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper 

delo policistov 

12. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

13. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

14. Razno 

 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje občinskega sveta z dne 20. 9. 2023 

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi so sodelovali: Rok Petančič, Brigita Karlovšek, Tanja Novšak 

 

Rok Petančič prosi za popravek pri 4. točki in sicer pove, da je rekel, da je cev usmerjena »v 

smeri bazena« in ne »v bazen«, kot je navedeno v zapisniku.  

 

Nadalje je opozorjeno na dve tehnični napaki v zapisniku sicer, da je treba popraviti začetek 

seje na 9. uro in da ga. Irena Klenovšek ni bila prisotna na seji.  

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 8. redne seje občinskega sveta z dne 20. 9. 

2023 s popravki.  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 
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SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 8. redne seje občinskega sveta z dne 20. 

9. 2023 s popravki.  

 

 

Ad 3 

Predlog Odloka o določitvi območja predkupne pravice Občine Sevnica 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar, vodja splošne službe. 

 

Roman Strlekar, vodja splošne službe 

Obstoječi odlok o določitvi predkupne pravice je iz leta 2003. Do danes se je zgodilo več 

sprememb, med drugim tudi zakonske podlage, v uporabi je nov Zakon o urejanju prostora. 

Spremenili so se tudi občinski prostorski akti, ki so podlaga za uveljavljanje predkupne pravice. 

Območje predkupne pravice sicer določa občinski svet z odlokom. V predlogu je povzeto, da 

Občina Sevnica lahko predkupno pravico uveljavlja na stavbnih zemljiščih, v ureditvenem 

območju naselja, v drugem ureditvenem območju ter na kmetijskih, gozdnih, vodnih in drugih 

zemljiščih za gradnjo gospodarske javne infrastrukture. Po novi zakonodaji je vključeno 

ureditveno območje naselja in območje za dolgoročni razvoj naselja, gre za rezervacijo 

prostora za predvidene prihodnje širitve, ki so opredeljene v občinskem prostorskem načrtu.    

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi so sodelovali: Tomaž Lisec, Ivan Orešnik, mag. Edvard Turk 

 

Izpostavljeno je vprašanje, ali ima Občina Sevnica, kot članica SOS in ZOS1 informacije, koliko 

občin je že sprejelo podobni odlok in ali gre pri dikcijah odlokov za enako vsebino ali ima to 

vsaka občina urejena drugače.  

 

Odgovorjeno je, da točnega podatka ni, gre pa za podobne odloke. Strokovne službe so glede 

na druge občine preverjale vsebino odlokov. Na dogovorni ravni ni vedno vsega mogoče 

razrešiti, zato je tak dogovor tudi potreben.  

 

Postavljeno je vprašanje, kakšen je postopek določitve območja, kjer občina lahko uveljavlja 

predkupno pravico. Vsaka občina ima namreč to področje urejeno drugače. V nekaterih 

primerih gre lahko pri investicijah za ključne parcele.  

 

Odgovorjeno je, da je nabor možnih območij določen skladno z zakonodajo2, območje mora 

biti grafično opredeljeno v občinskem prostorskem načrtu, OPN je tudi pravna podlaga.  

 

Nadalje je izpostavljeno vprašanje, ali bodo občani dobili v vpogled ali je za njihovo parcelo 

možen tak postopek.  

 

Odgovorjeno je, da se ta informacija v sklopu lokacijske informacije izda že sedaj, občani pa 

lahko tudi posebej podajo vlogo za to.  

 

 
1 SOS je Skupnost občin Slovenije, ZOS je Združenje občin Slovenije  
2 Zakon o urejanju prostora  
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Izpostavljeno je bilo še, da v primeru večjih kmetijskih zemljišč, kjer bi bil manjši del namenjen 

za GJI, vprašljiva smotrnost uveljavljanja predkupne pravice. V tem primeru bi bilo iskanje 

dogovora z lastnikom zemljišča bolj smiselno.  

 

V razpravi je nato predlagano, da se natančno preuči vsebino 2. člena in opravi analizo, kako 

je to urejeno drugje, zato je sprejem odloka smiseln v naslednji obravnavi.  

 

Druge razprave ni.  

 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je opravil prvo obravnavo Predloga Odloka o določitvi območja 

predkupne pravice Občine Sevnica in podal pripombo, ki naj se upošteva pri pripravi Predloga 

Odloka o določitvi območja predkupne pravice Občine Sevnica za drugo obravnavo. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je opravil prvo obravnavo Predloga Odloka o določitvi 

območja predkupne pravice Občine Sevnica in podal pripombo, ki naj se upošteva pri 

pripravi Predloga Odloka o določitvi območja predkupne pravice Občine Sevnica za 

drugo obravnavo. 

 

 

 

Ad 4 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o pokopališki in pogrebni 

dejavnosti v Občini Sevnica – skrajšani postopek 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar, vodja splošne službe. 

 

Roman Strlekar, vodja splošne službe 

Odlok je bil sprejet marca 2019, konec tega leta pa je bila sklenjena pogodba o prenosu 

pokopališč na novega upravljavca – javno podjetje Komunala Sevnica. Pokopališče na Rožnem 

je na območju Mestne občine Krško. Določeno je bilo prehodno obdobje začasnega 

upravljanja, dokler se občini nista dogovorili. Na pokopališču se opravljajo pokopi iz KS Blanca 

in KS Rožno. S spremembo odloka se zadeva urejuje glede na teritorialno pristojnost.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi je sodeloval Marjan Ločičnik.  

 

Izpostavljeno je bilo vprašanje, da uporabnike grobov zanima, kdo bo novi upravljavec in ali 

bodo dobili nove pogodbe, na koga se lahko obrnejo po informacije in podobno.  
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Odgovorjeno je bilo, da bo s pokopališčem upravljala družba Kostak, kar zagotovo pomeni 

nove pogodbe. O spremembi bodo vsi najemniki grobov uradno obveščeni, podobno kot je 

potekalo obveščanje ob prenosu pokopališča v upravljanje iz KS na Komunalo Sevnica.  

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

pokopališki in pogrebni dejavnosti v Občini Sevnica. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

pokopališki in pogrebni dejavnosti v Občini Sevnica. 

 

 

Ad 5 

Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah in drugih 

prejemkih občinskih funkcionarjev, nagradah zunanjih članov delovnih teles 

občinskega sveta, članov svetov krajevnih skupnosti in članov drugih občinskih 

organov Občine Sevnica 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar, vodja splošne službe. 

 

Roman Strlekar, vodja splošne službe 

Obstoječi pravilnik je iz leta 2015. Za aktualno spremembo sta bila povoda dva: ugotovitev 

interne revizije, ki je pokazala, da v Zakonu lokalni samoupravi ni pravne podlage za izplačilo 

nagrad predsednikom svetov krajevnih skupnosti, ampak je to potrebno reševati v okviru 

sejnine. Drugi razlog pa je pobuda Nadzornega odbora Občine Sevnica za zvišanje sejnin in 

nagrad. Pobuda nadzornega odbora je v gradivu, obrazložitev pa se sklicuje tudi na pojasnilo 

Službe za lokalno samoupravo, da imajo člani nadzornega odbora pravico do enake sejnine 

kot člani občinskega sveta, za posamezni nadzor pa jim pripada nagrada. Zadevo je 

obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, opravljena pa je bila tudi 

analiza oziroma primerjava z nekaterimi drugimi občinami v regiji. Predlog je sledil priporočilom 

Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, da se višina sejnin članov nadzornega 

odbora uredi primerljivo z drugimi občinami, podan je bil tudi predlog da se zvišajo sejnine 

članom in predsednikom delovnih teles glede na njihov obseg dela in odgovornost.  

Novosti so torej: izplačilo mesečne sejnine predsednikom svetov krajevnih skupnosti v najvišji 

višini 280 eur, za izplačilo bodo morali podati poročilo. Izplačilo sejnine predsednika NO se 

izenači z izplačilom sejnine člana občinskega sveta, to je 195 eur, članom NO se določi sejnina 

v višini 135 eur, za manj zahtevni neposredni nadzor se izplača 120 eur, za zahtevni 165 eur in 

za zelo zahtevni 200 evrov. Podan je bil tudi predlog črtanja odstavka, ki je opredeljeval sejnino 

za predsednika NO na občinskem svetu. Poročanje je del obveznosti, torej je to že vključeno v 
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sejnino. Za delovna telesa se povišujejo sejnine za člane na 40 eur in za predsednike na 60 

eur.  

 

Stališče odbora: 

 

Božidar Groboljšek, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je obravnavala predlog Pravilnika o 

spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, 

nagradah zunanjih članov delovnih teles občinskega sveta, članov svetov krajevnih skupnosti 

in članov drugih občinskih organov Občine Sevnica in ga predlaga občinskemu svetu v sprejem 

z naslednjimi dopolnitvami: 

• da se v 6. členu spremeni višina sejnine za člane delovnih teles, tako da članu delovnega 

telesa pripada sejnina v višini 40,00 EUR, predsedniku delovnega telesa pa sejnina v višini 

60,00 EUR, 

• da se črta peti odstavek 7. člena, ki določa sejnino predsednika nadzornega odbora ali 

pooblaščenega člana nadzornega odbora za udeležbo na seji občinskega sveta. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 

plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, nagradah zunanjih članov delovnih teles 

občinskega sveta, članov svetov krajevnih skupnosti in članov drugih občinskih organov 

Občine Sevnica.  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 

Pravilnika o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, nagradah zunanjih 

članov delovnih teles občinskega sveta, članov svetov krajevnih skupnosti in članov 

drugih občinskih organov Občine Sevnica.  

 

 

Ad 6 

Predlog sklepa o podelitvi priznanj Občine Sevnica v letu 2023 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar, vodja splošne službe 

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

Postopek podelitve priznanj ureja odlok. Septembra je bil objavljen je razpis za zbiranje 

predlogov. V razpisnem roku je prispelo 8 predlogov. Vsako leto se lahko podeli največ 1 naziv 
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Častni občan Občine Sevnica, največ 1 Grb Občine Sevnica, največ 2 Zlati plaketi Občine 

Sevnica in največ 3 Srebrne plakete Občine Sevnica.  

 

 

Stališče odbora: 

 

Janez Kukec, predsednik Komisije za pravne in splošne zadeve 

 

Komisija za pravne in splošne zadeve predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica, da se 

priznanja Občine Sevnica v letu 2023 podelijo naslednjim dobitnikom: 

 

Naziv Častni občan Občine Sevnica 

• RUDIJU STOPARJU, Grič 6, Sevnica   

 

Grb Občine Sevnica 

• PROSTOVOLJNEMU GASILSKEMU DRUŠTVU LOKA, Loka pri Zidanem Mostu 40, 

Loka pri Zidanem Mostu 

 

Zlata plaketa Občine Sevnica 

• ATLETSKEMU KLUBU SEVNICA, Trg svobode 11, Sevnica 

• ANTONU ŠTIHU, Kamenica 10, Krmelj 

 

Srebrna plaketa Občine Sevnica  

• SINJU JEZERNIKU, Spodnje Vodale 15, Tržišče 

• ZDRAVKU REMARJU, Veliki Cirnik 25, Šentjanž 

• STANKU LISCU, Lukovec 18, Boštanj 

 

Priznanja bo podelil župan Občine Sevnica na osrednji slovesnosti ob občinskem prazniku, ki 

bo 10. novembra 2023.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni bilo razprave.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o podelitvi priznanj Občine Sevnica v letu 2023. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o podelitvi priznanj Občine Sevnica v letu 

2023. 

 

 

 

Ad7 
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Vzpostavitev statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena ter ukinitev statusa 

javnega dobra in predlog razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica 

 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar, vodja splošne službe. 

 

Roman Strlekar, vodja splošne službe 

Za vzpostavitev javnega dobra: gre za 3 parcele ob Tončkovem domu na Lisci, ki v naravi 

predstavljajo poti v javni uporabi, t.i. grajeno javno dobro.. Vzpostavitev statusa javnega dobra 

pomeni realizacijo vsebine pogodbe o brezplačnem prenosu zemljišč iz leta 2014.  

Za ukinitev javnega dobra: Občina Sevnica in G4 Group, upravljanje podjetij d.o.o. sta sklenila 

Predpogodbo o menjavi zemljišč z namenom prestavitve trase občinske ceste, zaradi gradnje 

nove skladiščne hale, ki posega v del občinske lokalne ceste Kladje–Krajna Brda–Blanca. 

Navedeni parceli bosta predmet menjave, tako da Občina Sevnica pridobi v last parcele, ki v 

naravi predstavljajo novo cestno telo občinske kategorizirane ceste. S sklenitvijo menjalne 

pogodbe se bo uredilo zemljiškoknjižno stanje nove trase občinske ceste. 

 

Župan odpre razpravo.  

 

Razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA1:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra 

lokalnega pomena za parc. Št. 5/25, 5/34 in 5/35, vse k.o. 1361 Podgorje. 

 

PREDLOG SKLEPA2:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o ukinitvi statusa javnega dobra za parc. št. 

355/17 in 360/3, obe k.o. 1376 Kladje 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklepa sta sprejeta.  

 

SKLEP 1:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o vzpostavitvi statusa grajenega javnega 

dobra lokalnega pomena za parc. Št. 5/25, 5/34 in 5/35, vse k.o. 1361 Podgorje. 

 

SKLEP 2:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o ukinitvi statusa javnega dobra za parc. 

Št. 355/17 in 360/3, obe k.o. 1376 Kladje 

 

 

Ad8 

Dopolnitev št. 4 Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 

 Občine Sevnica za leto 2023 
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Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar, vodja splošne službe. 

 

Roman Strlekar, vodja splošne službe 

Gre za dopolnitev s parcelami iz prejšnje točke, nanaša se na parcele ob cesti Kladje–Krajna 

Brda–Blanca. 

 

Župan je odprl razpravo.  

 

Razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Dopolnitev št. 4 Načrta ravnanja z nepremičnim 

premoženjem Občine Sevnica za leto 2023. 

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Dopolnitev št. 4 Načrta ravnanja z nepremičnim 

premoženjem Občine Sevnica za leto 2023. 

 

 

 

Ad9 

        Poročilo participativnega proračuna za leto 2024 

 

 

Uvodno obrazložitev poda mag. Vlasta Marn, Vodja oddelka za finance  

 

 

mag. Vlasta Marn, Vodja oddelka za finance  

Leta 2019 je bil razpis prvič, zadeva je zelo dobro sprejeta. Za leto 2024 je bila v aprilu 

seznanitev, od 10. maja do 10. junija je bil odprt razpis, prispelo je 51 popolnih pobud, v 

septembru je bilo izvedeno SMS glasovanje s sprotnim poročanjem. 3391 prejetih glasov, 

kriteriji za SMS glasovanje so tehnično popolni. Izglasovanih je bilo 31 pobud, dodeljenih 

sredstev je 126.400 eur.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

 

 

 

Ni razprave.  

 

 

UGOTOVITVENI SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Poročilom participativnega proračuna za 

leto 2024.  
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Ad10 

Predlog sklepa o ugotovitvi prenehanja članstva in imenovanju novega člana Odbora za 

finance in proračun Občine Sevnica 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar, vodja splošne službe 

 

Roman Strlekar, vodja splošne službe 

Dosedanja članica odbora je bila imenovana za članico Nadzornega odbora, zaradi 

nezdružljivosti funkcije je odstopila. Stranka SDS je bila kot predlagateljica članice pozvana, da 

predlaga novega člana, kar je tudi storila.  

 

 

Stališče odbora: 

 

Božidar Groboljšek, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

Ugotovi se, da je članici Zdenki Dernovšek iz Loke pri Zidanem Mostu, na podlagi pisne izjave 

o odstopu z dne 30. 8. 2023, prenehal mandat članice Odbora za finance in proračun Občine 

Sevnica.  

V odbor za finance in proračun se imenuje Tomaž Lisec iz Boštanja.  

 

PREDLOG UGOTOVITVENEGA SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je ugotovil, da je Zdenki Dernovšek, stanujoči Razbor 30, 1434 

Loka pri Zidanem Mostu, na podlagi pisne izjave o odstopu z dne 30. 8. 2023, prenehal mandat 

članice odbora za finance in proračun Občine Sevnica. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep, da se v odbor za finance in proračun Občine 

Sevnica imenuje Tomaž Lisec, Boštanj 105, 8294 Boštanj. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

UGOTOVITVENI SKLEP:  

Občinski svet Občine Sevnica je ugotovil, da je Zdenki Dernovšek, stanujoči Razbor 30, 

1434 Loka pri Zidanem Mostu, na podlagi pisne izjave o odstopu z dne 30. 8. 2023, 

prenehal mandat članice odbora za finance in proračun Občine Sevnica. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep, da se v odbor za finance in proračun 

Občine Sevnica imenuje Tomaž Lisec, Boštanj 105, 8294 Boštanj. 

 

 

 

Ad11 
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Predlog sklepa o imenovanju predstavnika javnosti v Senatu za reševanje pritožb zoper 

delo policistov 

 

 

Roman Strlekar, vodja splošne službe 

Ministrstvo za notranje zadeve je pozvalo vse občine, da predlagajo predstavnika javnosti v 

Senatu za reševanje pritožb zoper delo policistov. Občine predlagajo število predstavnikov 

glede na število prebivalstva, v primeru občine Sevnica je to 1 kandidat. K podaji predlogov so 

bile pozvane vse politične stranke, prispel je en predlog.  

 

Stališče odbora: 

 

Božidar Groboljšek, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je predlog obravnavala na 3. seji, 5. 10. 

2023. Občinskemu svetu predlaga, da v Senat za reševanje pritožb zoper delo policistov 

imenuje Katarino Albino Šantej iz Sevnice.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep, da se kot predstavnika javnosti za območje 

Občine Sevnica v Senat za reševanje pritožb zoper delo policistov imenuje Katarino Albino 

Šantej, Florjanska 117, 8290 Sevnica. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep, da se kot predstavnika javnosti za 

območje Občine Sevnica v Senat za reševanje pritožb zoper delo policistov imenuje 

Katarino Albino Šantej, Florjanska 117, 8290 Sevnica. 

 

 

 

Ad12 

Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

Župan odpre razpravo.  

 

Tanja Novšak poda pripombo na prejet odgovor, in sicer je opozorila, da poškodovana ograja 

na igrišču pri Savski cesti ni popravljena, kljub temu, da je bilo v odgovoru podano, da je 

popravljena.   

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov s pripombami.  

 

Izid glasovanja:  
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PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

 

SKLEP: 

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov s pripombami.   

 

 

 

Ad13 

Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

Brigita Karlovšek: 

 

• predlaga, da se v predlog proračuna umesti gradnjo parkirne hiše za rešitev parkiranja 

pri Zdravstvenem domu Sevnica. 

• Predlaga, da se območje pešpoti ob Savi med Šmarčno in Dvorom sanira v deževju 

odtrgano in poškodovano brežino, ki je v temi tudi nevarna in lahko pride do zdrsa v 

reko. Pozove občinsko upravo, naj pobudo posreduje na DRSV.  

 

Tanja Novšak: 

 

• pove, da so ljudje zelo nejevoljni glede obnove mostu čez Savo. Promet je omejen že 

več kot 2 meseca, zato bi bilo prav, da se poda časovnica ali vsaj izjava za javnost in se 

na tak način informira ljudi.  

 

Ivan Orešnik: 

 

• poda pobudo, da se projekt ureditve športnega igrišča pri OŠ Milana Majcna Šentjanž 

loči od projekta rekonstrukcije regionalne ceste Šentjanž–Glino, saj se slednji glede na 

zadnje informacije ponovno odmika od realizacije. Odprt je razpis Fundacije za šport, 

naj se sredstva črpajo tudi od tam.  

 

 

Rok Petančič: 

 

• prosi za celovito informacijo glede vseh državnih projektov, ki so načrtovani na območju 

sevniške občine in se umikajo glede na fokus Republike Slovenije na sanacijo poplav.  

• Pove, da je bil pred časom sprejet sklep, da se bo na vsake 3 mesece poročalo o stanju 

projekta gradnje stadiona. Predlaga, da se informacije podajo, tudi če pri projektu ni bil 

storjen napredek.  

• Poda pobudo, da se ob upoštevanju vseh potrebnih komunikacij glede na pozitivne in 

negativne komentarje razmisli o trajni zapori odseka ceste pri OŠ Sava Kladnika 

Sevnica, ki je bil zaprt v Tednu otroka.  

• Pridružuje se pobudi za ureditev garažne hiše. 

• Glede načrtovane zapore mostu čez Savo v času obnove pove, da kot je izpostavil že 

na prejšnji seji, da je nesprejemljivo, da bo most zaprt vsaj 3 tedne. To bo močno 
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vplivalo na dnevne migracije, v primeru intervencij pa še bolj. Pozove, da se poišče 

drugačna rešitev za normalen potek življenja.  

• Poda pobudo za umiritev prometa na Dolnjih Impoljah. V participativnem proračunu je 

bila taka pobuda za Zleteče, tudi tam je podobna situacija.  

 

 

Tomaž Lisec: 

 

• pridružuje se vprašanju Roka Petančiča, glede na to, da je bila podana izjava ministrice, 

da se v novembru ne da delati. 

• Glede na to, da je v občinskem proračunu 100.000 evrov namenjenih za sanacijo pri 

stadionu, ga zanima, kaj je bilo finančno in vsebinsko storjenega na tem projektu v letu 

2023. 

• Pove, da bi na nadvožnjaku na Orehovem pred kratkim skoraj prišlo do prometne 

nesreče s tragičnim izidom. Poleg kolesarjev pa most uporabljajo tudi mamice z vozički 

in drugi pešci. Že pred več kot desetletjem so bile podane pobude za ureditev 

kolesarske steze in pločnika na tem mostu. Zanima ga ali je občinska uprava na DRSI 

naslovila vprašanje glede izpolnitve te obljube.  

• Zanima ga, ali je kaj novega glede projekta umeščanja kolesarske poti in pločnika na 

območju Radna–Log.  

 

Rado Kostrevc: 

 

• pridružuje se pobudi za ureditev športnih površin pri OŠ Milana Majcna Šentjanž. 

• Izrazi pohvalo Občini Sevnica za ureditev športnih površin v Športnem parku Krmelj.  

• Poda pobudo za ureditev postajališče za avtodome v Krmelju po zgledu ureditve v 

Mokoronogu, kjer je PZA opremljeno z vso potrebno infrastrukturo (voda, elektrika, 

prostor za ločevanje odpadkov).  

• Glede na to, da je možnost pridobiti sredstva iz razpisov za ureditev plezalne stene, 

poda pobudo za ureditev takšne stene v OŠ Krmelj, kjer je tudi zelo aktiven plezalni 

klub.  

• Zanima ga, kaj se dogaja s projektom gradnje novih mostov v Krmelju in kdaj bo prišlo 

do zapor.  

 

 

Marjan Ločičnik: 

 

• prosi za informacijo glede javne razsvetljave, ki na Blanci, ki je v jesenskem in zimskem 

času precej meglena, sveti tudi podnevi. Zanima ga, ali so na voljo kakšni podatki iz 

meritev ali gre za prekomerno svetenje ali ne in ali so na voljo podatki, če so stikala 

primerno vzdrževana in očiščena. Predlaga, da se vgradijo t.i. astronomske ure, ki so 

sicer dražje, bi pa zagotovo zmanjšale stroške električne energije ob nepotrebnem 

svetenju.   

 

 

Miro Juntez: 

 

• poda pobudo za dokončanje cestne signalizacije v Tržišču, pri Kmečki zadrugi in sicer 

ureditev cestnega ogledala. Pobudo s priloženo korespondenco bo oddal tudi 

elektronsko.  

• Poda pobudo za sanacijo jaška na pločniku, 150 metrov nižje od omenjenega križišča.  



  

 
15 

• Glede mostu Jelovec ga zanima, kakšni so nadaljnji ukrepi in kako bodo potekale 

aktivnosti po opravljeni analizi, ki je omenjena v podanih odgovorih za občinski svet.  

 

 

Boštjan Repovž: 

 

• poda pobudo za ureditev belih lis s področja komunikacij na območju, kjer je potekala 

občinska gasilska vaja (Krajevna skupnost Šentjanž: Kladje pri Krmelju, Jatna). 

Predlaga, da se poda pobuda vsem operaterjem, da se poskusijo zadeve urediti.  

• Pove, da je regionalna cesta Šentjanž–Brunk v jesensko-zimskem času zelo spolzka, 

zato poda pobudo, da se jo na določenih izpostavljenih mestih »sfreza«. 

• Člane sveta povabi na slovesnost ob krajevnem prazniku.  

 

Vinko Knez 

• se pridružuje pobudam glede sivih lis v telekomunikacijah in mostu čez Savo. 

• Pove, da je bil v septembru v javni obravnavi zakon o energetski politiki, ki predvideva 

prednostno rabo določenih energentov iz obnovljivih virov. Glede na to predlaga, da se 

trendom in napovedanih zahtevam začne prilagajat tudi Občina Sevnica, ki ima tudi svoj 

Lokalni energetski koncept. Predlaga tudi, da se o trajnostnih energentih razmisli tudi 

pri napovedani zamenjavi energenta v OŠ Boštanj.  

 

Marko Kotar:  

 

• prosi, da Občina Sevnica bolj informira občinski svet o temah, kot so stadion, vdor blata 

v bazen, mostovi v Mirnski dolini itn.  

• Pove, da bo GLG Sevnica odpotovalo v Kanado, kjer bo v Torontu dostojno in ponosno 

zastopal ime Sevnice.  

 

 

Rado Kostrevc:  

 

• poda pobudo za dokončanje risanja oznak na novem parkirišču v Krmelju.  

 

 

Biljana Bahat Vovk: 

 

• s strani mamic srednješolcev je bilo podano vprašanje, kjer se lahko mladi družijo v 

svojem prostem času. Druženje in zadrževanje pred boštanjsko osnovno šolo so jim 

prepovedali. Na novem igrišču pri OŠ Sava Kladnika Sevnica pa ni strehe. Pri 

Taborniškem domu je sicer prostor, vendar je tam zelo neurejeno in umazano. Kje bi 

lahko mladi imeli prostor, da je zunaj in da je še vedno nekako nadzorovano.  

• Poda pobudo za ureditev javne razsvetljave med Elektrom in Lidlom. Kljub temu, da je 

zemljišče v lasti Republike Slovenije, jo zanima, ali lahko občina kaj stori v zvezi s tem.  

 

Damjan Žibert: 

 

• Predlaga, da se del sredstev, namenjenih za globoke drenaže za stadion, nameni za 

ureditev zaščite bazena pred vdorom meteorne vode.  
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Ad14 

Razno 

 

Občina Sevnica v mesecu novembru praznuje občinski praznik. Društva, zveze društev ter 

podjetja in organizacije bodo s številnimi prireditvami in dogodki obogatile kulturno in družabno 

dogajanje skozi celoten mesec. Osrednja slovesnost ob občinskem prazniku s podelitvijo 

občinskih priznanj bo v petek, 10. novembra 2023 ob 18. uri v Športnem domu Sevnica. 

Vabljeni tudi na ostale prireditve in dogodke. 

 

 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 16:46  

 

 

 

 

 

Zapisala: 

Neža Nemec 

Višja svetovalka splošne službe  

 

    

 

                         Srečko Ocvirk 

                             Župan Občine Sevnica  

 

 

 

 


